
Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi (RVAKS) üldkoosolek 

Aeg: 27.03.2025 kell 18.35 kuni 20.20 

Koht: Rae Koolimaja 

Protokoll 

Osalejad – (37 neist 27 liikmed kohal + 10 volitust, kell 19.00 saabus juurde üks liige, 

st 38 osalejat neist 28 liikmed kohal + 10 volitust) osalejate leht - protokolli lisa 1 

Volitused – 10 volitust on protokolli juurde lisatud 

 

Tehakse ettepanek valida üldkoosoleku läbiviijaks Aivar Aasamäe. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Üldkoosoleku läbiviija on Aivar Aasamäe. 

Tehakse ettepanek valida üldkoosoleku protokollijaks Kai Lasn. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Üldkoosoleku protokollija on Kai Lasn. 

 

Päevakord: 

1. 2024. majandusaasta aruande ülevaade 

2. Revidendi arvamus 

3. 2024. majandusaasta aruande kinnitamine 

4. Revidendi valimine 

5. Juhatuse liikmete valimine 

6. Teated 

 

Päevakord: 

1. 2024. majandusaasta aruande ülevaade 

Koosoleku juhataja Aivar Aasamäe tutvustab majandusaasta 2024. aruannet. 

Kõikidele seltsi liikmetele on majandusaasta aruanne ja selgitav aruanne eelnevalt 

tutvumiseks saadetud.  

Küsimusi kohapeal ei esitata. 

Otsustatakse: Teadmiseks võetud. 

 

2. Revidendi hinnang 

Revident annab hinnangu RVAKS tegevuse kohta 2024. aastal. Hinnang – 

protokolli lisa 2. Revident teeb ettepaneku 2024. majandusaasta aruanne heaks kiita. 

Otsustatakse: Revidendi hinnang teadmiseks võetud. 

 

3. 2024. majandusaasta aruande kinnitamine 

Koosoleku juhataja Aivar Aasamäe esitab seltsi liikmetele küsimuse, kas RVAKS 

majandusaasta 2024. aruande võib heaks kiita ja kinnitada. 

Otsustatakse: Kõik poolt häältega - RVAKS 2024. majandusaasta aruanne on 

kinnitatud. 

 



RVAKS esimees Aivar Aasamäe tänab seltsi juhatuse liikmeid, revidenti ja 

raamatupidajat toimeka ja tegusa meeskonnatöö eest kogu möödunud kolme aasta 

vältel. Häid sõnu meeskonna eestvedamisel saab ka seltsi esimees ise.  

 

4. Revidendi valimine 

Tehakse ettepanekuid valida revidendiks Kaia Pilvik, Raili Kirt või Eva Jaanson. 

Küsitakse nõusolekut: Kaia Pilvik-nõus, Raili Kirt-taandab ja Eva Jaanson-nõus. 

Otsustatakse: Kaia Pilvik-32 häält, Eva Jaanson-4 häält, 1 erapooletu. 

Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi revidendiks on valitud Kaia Pilvik. 

 

Kell 19.00 saabus üldkoosolekule RVAKS liige Anu Roop. 

 

5. Juhatuse liikmete valimine 

Küsitakse, milline on arvamus, kas juhatus peaks jätkama 5 liikmelisena? 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): RVAKS juhatus koosneb 5 (viiest) liikmest. 

Seltsi esimees Aivar Aasamäe palub esitada juhatuse liikmekandidaate. Tehakse 

ettepanekud: 

5.1 Kai Lasn 

5.2 Sirli Tiik 

5.3 Aivar Aasamäe 

5.4 Fredy Lehe 

5.5 Kaia Talvik 

5.6 Gerly Lehe 

5.7 Merko Kimsto 

5.8 Raili Kirt 

5.9 Maris Tõnuri 

5.10 Anu Rutov 

Nimekiri suletakse.  

Küsitakse nõusolekud: Kai Lasn-nõus, Sirli Tiik-nõus, Aivar Aasamäe-nõus, Fredy 

Lehe-nõus, Kaia Talvik-nõus, Gerly Lehe-taandab, Merko Kimsto-taandab, Raili Kirt-

nõus, Maris Tõnuri-taandab, Anu Rutov-taandab. 

 

Valitakse RVAKS juhatuse valimise häältelugemise komisjon. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): RVAKS juhatuse valimise häältelugemise 

komisjoniliikmed on Aet Vilgats, Kaia Pilvik ja Merko Kimsto. 

Toimub salajane hääletamine (ca 15 minutit). 

Merko Kimsto esitab tulemused, hääled jagunesid: 

Kai Lasn – 38 häält; 

Sirli Tiik – 38 häält; 

Aivar Aasamäe – 36 häält; 

Fredy Lehe – 36 häält; 

Kaia Talvik – 25 häält; 

Raili Kirt – 14 häält. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi 

juhatuse liikmeteks on kinnitatud Kai Lasn, Sirli Tiik, Aivar Aasamäe, Fredy Lehe ja 

Kaia Talvik. 

 



Üldkoosoleku päevakord loetakse lõppenuks.  

 

6. Teated 

6.1 Peetri aleviku üldkoosolekul on valitud uu alevikuvanem – Aivar Ilves. Aivar 

Ilvesele kingitakse Külavanema ABC ja soovitakse õnne ning toimekaid tegemisi Rae 

valla suurimas kogukonnas. 

 

6.2 Kohaliku omaalgatuse programmi 2025. aasta kevadvoor on avatud. 

Taotluste esitamise tähtaeg on 3. aprill kell 16.30. 

Programmi eesmärk on tugevate ja omaalgatusel põhinevate kogukondade tekkimine 

ja püsimine. Kaks meedet: 

Meede "Kogukonna areng", millega panustatakse kogukonnaliikmete teadmiste ja 

oskuste kasvu, kogukonna identiteedi tugevnemisse ja tõhusama koostöö tekkesse. 

Maksimaalne toetus on 2500 eurot. 

Meede "Investeeringud ja kogukonnateenuste arendamine", millega panustatakse 

kogukonnale vajalike ja kogukonnaliikmete ühistegevust soodustavate avalikus 

kasutuses olevate objektide rajamisse ja arendamisse ning kogukonnaliikmetele 

vajalike teenuste pakkumisse. Maksimaalne toetus on 4000 eurot. 

 

6.3 Teeme Ära kampaania raames on valla keskkonnaspetsialist Ege Kibuspuu 

saatnud sõna, et külad/alevikud, kes planeerivad kevadisi koristustalguid teha, siis 

vald panustab ka sel aastal kinnaste ja prügikottidega. 

 

6.4 Tulemas on RVAKS sünnipäev, juhatus on planeerinud ja ette valmistamas 

meeleolukat sündmust liikmetele koos kaaslasega. Toimumise aeg: 25.04.2025. 

Omaosalus 20 € inimene palutakse kanda RVAKS-i EE242200221048185533 

kontole.  

 

6.5 Presidendi külaskäik Suursoo külla. 

Aastal 1934 külastas Suursood esimene Eesti president Konstantin Päts. Täpselt 91 

aastat hiljem, 2025. aastal, tervitasid Suursoo küla elanikud Eesti Vabariigi presidenti 

Alar Karist. President tutvus 17.03.2025 Suursoo kerksuskeskuse ja kogukonna 

elanikkonnakaitse algatustega. Kohtumise käigus arutati, kuidas külakogukonnad 

saavad olla tugevaks tugipunktiks kriisiaegadel ning kuidas igaüks meist saab anda 

oma panuse turvalise ja hooliva elukeskkonna loomisesse. 

 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Teadmiseks võetud. 

 

 

 

Koosoleku juhatas 

Aivar Aasamäe        Koosolekut protokollis 

RVAKS juhatuse esimees      Kai Lasn 

RVAKS juhatuse liige 


